
 

Ranst, 12 januari 2022        

  

 

 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad 
Aan de algemeen directeur 
Gustaaf Peetersstraat 7 
2520 Ranst 

 

Geachte, 

 

Graag had ik volgend punt toegevoegd aan de agenda van de gemeenteraadszitting van 17/01/2022.  

Decreet buitenschoolse opvang en activiteiten 
Interpellatie 

 

Zoals u reeds weet is er sinds 26/5/2021 een BOA-decreet. 

Dit decreet biedt nieuwe mogelijkheden voor lokale besturen waarvoor er overleg dient gepleegd te 

worden met plaatselijke actoren. 

In het kader van dit BOA decreet komt Ranst in aanmerking voor subsidies van de hogere overheid, 

meer bepaald 93.263 euro. Dit bedrag is berekend op basis van ALLE schoolgaande kinderen op het 

grondgebied. De filosofie achter het decreet is dan ook dat ALLE schoolgaande kinderen een 

gelijkwaardig aanbod krijgen. Van het totaalbedrag moet minstens 60% besteed worden aan de 

organisatie van de opvang, terwijl de overige 40% kan naar andere activiteiten en prioriteiten kan 

gaan. 

Het decreet kent de regierol toe aan de lokale besturen. Ze moeten dus 

● De regierol vervullen in functie van het geïntegreerde aanbod van buitenschoolse opvang en 

de activiteiten en de samenwerking organiseren. 

● De ‘kleuteropvang’ met een kwaliteitslabel financieren. 

Dit zijn de twee Vlaamse beleidsprioriteiten die zeker aan bod moeten komen.  Het mag ook veel 

uitgebreider zijn. 

De lokale besturen hebben de mogelijkheid om deze nog verder uit te breiden en tegen 2030 zijn 

deze verplicht om het BOA-decreet geïmplementeerd te hebben. 

Onze vragen: 

● Hoe gaan deze subsidies gebruikt worden? 

● Vermits deze subsidies gebaseerd zijn op ALLE schoolgaande kinderen van het grondgebied, 

gaat u deze uiteraard inzetten voor heel deze doelgroep, veronderstel ik? 

En niet enkel op woensdagnamiddag voor de vrije scholen? 



● In de meerjarenplanning op p. 58 onder punt 3.05 staat dat de loods in de Schoolstraat 

vernieuwd wordt voor een bedrag van 615 000 euro. Hiermee zal onder andere het dak 

vernieuwd worden en zal het gebouw ingericht worden in functie van de speelpleinwerking 

en de BKO.  Mogen we daar dan uit concluderen dat in de toekomst de BKO daar kan 

plaatsvinden?  Is dit ook het geval voor scholen voor de voor-en nabewaking? 

● Wat is er na de opstart van het REBOKJE nog aanvullend ondernomen vanuit het 

gemeentebestuur ivm opvang van peuters en  schoolgaande kinderen?   

● Hoe ziet de buitenschoolse/naschoolse opvang er uit?  Hoe komt het dat we hier zo 

achterlopen op buurgemeenten?  Waarom is het in Ranst niet mogelijk dat ouders voor 

opvang terecht kunnen tijdens alle vakanties, lesvrije dagen en voor en na schooltijd? 

● Gaat het bestuur vanuit hun regierol, alle VB/MTZ en NB voorzien van een pool van 

personeel, die kan ingezet worden op alle scholen? Of zien jullie eerder een externe opvang 

met busvervoer vanuit alle scholen? 

● Waarom wordt er geen actie ondernomen om met een externe partner de opvang noden 

van alle ouders in onze gemeente te bekijken en te komen tot een overkoepelende opvang 

voor gans de gemeente? 

 

 

 

 

 

 

 


